
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 29. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 661
Har ministeren samme opfattelse, som der udtrykkes i rapporten ”Retspsykia-
tri – Kvalitet og sikkerhed” udarbejdet af Danske Regioner med bistand fra
bl.a. Indenrigs- og Sundhedsministeriet, Sundhedsstyrelsen, Justitsministeri-
et, Kriminalforsorgen, KL, m.fl. den 5. marts 2011 – at det kun er 25 pct. af de
retspsykiatriske patienter med et diagnosticeret misbrug, der er i behandling
for deres misbrug, og at der derfor er tale om en markant underbehandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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